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 إِذَا اتَّهَمَ الْمُؤْمِنُ أَخَاهُ انْمَاثَ الِْیمَانُ مِنْ 
قَلْبِهِ كَمَا یَنْمَاثُ الْمِلْحُ فِي الْمَاءِ.

هرگاه مؤمن به برادر دینی خود تهمت 
بزند، ایمان در قلب او از میان می رود، 
همچنان كه نمك در آب، ذوب می شود.
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تماشاگران فجر، راضی از اولین میزبانی

میثم محجوبی
ورزشی نویس

لزوم طراحی ساز و کارِ
پیگیری وعده ها!  

چندی پیــش یکــی از نمایندگان مجلس شهرســتان های اســتان 
فــارس، وعــده ای داد که یــادآور وعده مشــابه آقــای وزیر بود؛ 
حمیدرضــا ســجادی در بهمــن 1400 پیش چشــم اهالی ورزش 
شــیراز، قول داد که در 4 ســال آینده ورزشــگاهی بزرگ »ویژه 
بانوان« تأسیس شود؛ وعده ای که دهان حضار را از شدت تعجب 

و اشتیاق، باز گذاشت. 
اما کمتر از دو ســال بعد، زمانی که درباره این وعده از وی سؤال 

شد، به طور کلی آن را منکر شده و اظهار بی اطلاعی کرد!
حالا هم آقای نماینده می گوید برای بانوان موفق یکی از رشته های 
ورزشــی، سالن اختصاصی درست خواهد کرد! یعنی یک سالن که 

فقط متعلق به بانوان، آن هم بانوانِ یک رشته خاص خواهد بود!
تجربــه نشــان داده کــه چنیــن وعده هایــی کمتــر بــه واقعیــت 
تبدیل می شــوند؛ وعده هایی که بیشــتر به ســنگ بزرگ مانده و 

عملی شدنشان دور از ذهن به نظر می رسد.
معمولاً در ســال های منتهی به انتخابــات، چنین وعده هایی زیاد به 
گوشمان می رسد؛ یک ســال بعد ممکن است شخص وعده دهنده 
اصلاً ســمتی نداشــته باشــد که بخواهد چیزی را تأسیس کند یا 

نکند؛ پاسخ گوی کسی باشد یا نباشد!
امــا ای کاش ســاز و کاری توســط نهادهای مردمی طراحی می شــد 
که وعده های مســئولان را به طور شــفاف ثبــت و ضبط کرده و در 
صورت عملی نشــدن، آنها را بازخواست می کرد. راه اندازی چنین 
ساز و کاری بیش از اینکه مسئولان را به کار تشویق کند، خاصیت 

بازدارندگی دارد و مانع از وعده های عوام فریبانه خواهد شد.
یکی از ورزشکاران خوب استان ما که در همان رشته مورد نظر 
آقای نماینــده فعالیت دارد، اخیــراً در مصاحبه ای وعده مذکور 
را بــا امیــد زیادی تکــرار و ابراز امیــدواری کرد کــه دختران 
شــهرش بتوانند به زودی از آن سالن استفاده کنند؛ این یعنی 
مــردم هنوز هم برخی وعده ها را بــاور دارند و امیدواریم این 
بار شــاهد عملی شــدن یکی از آنها و بازگشــت اعتماد به اهالی 

ورزش باشیم.

علی رضا پرویزی

پرش بلند سوارکاران
گراشی در زرقان 

اولین رویداد پرش با اســب هیئت ســوارکاری شهرستان زرقان روز جمعه ۱۷ 
شهریورماه در باشگاه سوارکاری ملل زرقان با شرکت ۷۷ سوارکار از باشگاه های 

مختلف استان برگزار شد.
به گزارش روابط عمومی هیئت ســوارکاری گراش، در این مســابقات، مرتضی 
پورشمســی به دو مقام قهرمانی و یک نایب قهرمانی رســید؛ او که با مربیگری 
مجتبی پورشمسی در این مسابقات شرکت کرده بود، در رده  اسب ایرانی با اسب 
کاســپر و در رده  C۱ بزرگسالان  با اسب سزار به مقام اول رسید؛ وی در رده ی 

)D۱ )۱۱۵ نیز مقام دوم را کسب کرد. 
مجتبی پورشمسی نیز در رده مبتدی با اسب نیوکمپ به مقام دوم رسید؛ او در 

رده ی اسب های ایرانی نیز مقام دوم را کسب کرد.
بنیامین مطلوب با اسب کراژین از باشگاه کوی بهشت در رده  نونهالان به مقام 
دوم رســید؛ مطلوب با مربیگری ابراهیم مقدسی در این مسابقات شرکت کرده 

بود.  
ابراهیم مقدسی نیز در رده تمرینی با اسب تایماز و در رده مبتدی)بدون خطا( 

با اسب آلسن نفر اول شد.

شروع طوفانی سرمربی 
فارسی در لیگ یک

امید روانخواه شــروع بسیار خوبی در رقابت های این فصل لیگ یک داشته و 
کارش را با دو پیروزی آغاز کرده است. به گزارش ورزش  سه، این ستاره سابق 
فوتبال شــیراز و استان فارس که سه سال پیش به شکل عجیب و غریبی در 
هفته پایانی از صعود به رقابت های لیگ برتر با بادران بازماند، چند ماه بعد در 
شرایطی با سایپا کار خود را آغاز کرد که نارنجی پوشان امتیازات مهمی را در 
هفته های ابتدایی با سعید اخباری از دست داده بودند و مشکلات مالی سایپا 
و عدم هماهنگی مدیران با کادر فنی سبب شد تا در نهایت روانخواه از سمت 

خود چند هفته مانده به پایان مسابقات استعفا بدهد. 
پــس از چند مــاه دوری روانخواه از مســابقات و قبول هدایــت تیم ملی 
دانشــجویان، فصل گذشته مدیران پارس جنوبی جم پس از اینکه با ایمان 
رزاقــی راد به نتایج دل خواه دســت پیدا نکردند، تصمیم به اســتخدام این 
مربی گرفتند. چند هفته کار کردن با پارس 
جنوبی جم در فصل گذشته سبب شد تا 
روانخواه بتواند شــناخت خوبی از تیم 
جدید خــود پیدا کنــد و ضمن حفظ 
شــاکله تیمی فصل گذشــته جمی ها، 
در این فصل بــا اضافه کردن بازیکنان 
جوان و بومی تیم تازه ای را شکل داده 

است. 
شــروع جــم در فصــل 
جدید قابــل توجه بوده 
و آنهــا پس از اینکه در 
هفته اول موفق شــدند 
را در  تیم مدعی خیبر 
گل  یک  بــا  خانه اش 
شکســت دهنــد، در 
هفته دوم هم دســت 
بــه کار بزرگی زدند و 
خلیــج فارس ماهشــهر 
را با نتیجه 3 بر یک شکســت دادند؛ 
تا حالا جمی ها که ســال های خوشی 
را از حضــور در لیــگ برتر در ذهن 
دارنــد، امیدوار باشــند که بار دیگر 
این خاطرات این بار با امید روانخواه 

برایشان تکرار شود.

بیرانوند به بازی النصر
می رسد! 

علی رضا بیرانوند در دیدار تیم ملی ایران برابر بلغارستان مصدوم شد؛ اتفاقی 
که با توجه به جدایی احمد گوهری و عدم جذب گلر دوم توسط پرسپولیس 
باعث نگرانی ســرخ ها در آستانه دیدار حساس برابر النصر در لیگ قهرمانان 
آسیا شد. به گزارش ورزش سه، رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، 
در گفت وگــوی خود با برنامه فوتبال برتر در این باره گفت: علی رضا بیرانوند 
پشــتکار خیلی خوبــی دارد؛ از روزی که آمــد، ام آر آی گرفت و زیر نظر 
پزشــک کارش را آغاز کرده و روزی دو تا سه بار فیزیوتراپی انجام می دهد. 
مردم نگران نباشند؛ او تا ۷-8 روز به شرایط بازی می رسد و امیدوارم از روز 
یکشــنبه آینده به تمرین برگردد؛ من مطمئنم که او به بازی خواهد رسید.

او با اشــاره بــه شــرایط دروازه بان های ذخیــره پرســپولیس گفت: مربی 
دروازه بان های ما مطمئن اســت که یکی از گلرهای ما تجربه  اش کم است، 
اما تا دو سه سال بعد جزو بهترین گلرها خواهد شد و مثل بیرانوند می شود.

درویش در خصوص شرایط بیرانوند توضیح داد: من دیروز و امروز با بیرانوند 
صحبت کردم و گفت حاجی مطمئن باش من می رسم. پزشکان، تزریقات را 

روی بیرانوند انجام دادند و این روند بازگشــت را بهبود می بخشد.

با شکست شام شام در دیدار نهایی

رامک قهرمان فوتسال کارگری فارس شد
به گزارش شــیرازنوین، رامک قهرمان فوتسال کارگری 

فارس شد. 
دیدار نهایی این رقابت ها ظهر روز  سه شنبه در سالن امام 
حسن مجتبی)ع( شیراز برگزار شد که در پایان دیداری 
بســیار مهیج، رامک ۴ بر 3 شــام شام را شکست داد و 

قهرمان رقابت ها شد. 
رامک در نیمه نخســت ابتدا با دو گل پیاپی پیش افتاد، 
اما شام شــام به بازی برگشت و با وجود از دست دادن 
یــک ضربه پنالتی، هر دو گل را جبران کرد و دو تیم با 

نتیجه تساوی به رختکن رفتند. 
در نیمه دوم باز هم این رامک بود که روی یک ضربه آزاد 
بسیار زیبا به گل سوم دست یافت و سپس گل چهارم را 

هم وارد دروازه حریف کرد. 
در ادامه شاهد تلاش بی وقفه سرخ پوشان شام شام برای 
جبــران نتیجه بودیم و بالاخره یک دقیقه پیش از پایان 

زمان مسابقه، ضربه پنالتی به سود این تیم اعلام شد. 
ورود ضربه پنالتی به دروازه رامک باعث امیدواری بیشتر 
تیم شام شــام برای جبران نتیجه شــد، اما در آخرین 
ثانیه ها، آبی پوشــان رامک گل پنجم را به ثمر رسانده و 

قهرمانی را جشن گرفتند.

در دیدار رده بندی هم که قبل از این بازی برگزار شــد، 
تیم شهرداری در ضربات پنالتی صنایع شیمیایی فارس 

را مغلوب کرد و به مقام سوم دست یافت. 
مراســم اهدای جوایز با حضور ســه بپیشکسوت بزرگ 
فوتبــال فارس، آقایان غلام پیروانی، منوچهر نصراللهی، 
حمیــد رحمت آمیــز و رضا زکی پــور همچنین هادی 
مسلمی و دکتر فاضل، معاونت رامک و مهندس اوجی، 

مدیر شام شام برگزار شد. 
علی اکبر سلطانی، رئیس هیئت فوتبال کارگران فارس با 
بیان اینکه در این رقابت ها ۹ تیم از شــیراز و ۱٠ تیم از 
شهرســتان ها حضور داشتند و ۴۴ بازی به انجام رسید، 
گفت: تیم های رامک، صنایع شــیمایی فارس و صنایع 
آلومینیوم جنوب، نمایندگان استان فارس در مسابقات 
قهرمانی کارگران کشــور خواهند بود. ســلطانی ضمن 
تشــکر از همکاران خود در برگزاری مســابقات، فرهاد 
پرتــوی، علی فتح، دانیال حیــدری و محمد باقری، در 
پایان از دکتر خداپرست، مهندس خادم الحسینی، امید 
جوان دل و محمد باقری قدردانی نمود و افزود: از روزنامه 
وزین شیرازنوین که همیشــه یاور ورزش کارگران بوده 

صمیمانه قدردانی می نمایم.

پاسخ تند نکونام به ادعاهای مدیرعامل استقلال:پاسخ تند نکونام به ادعاهای مدیرعامل استقلال:

 می خواهند مربی  می خواهند مربی 

خارجی بیاورند!خارجی بیاورند!

محمدرضا جوكار - گروه ورزش
مربی فوتبال ممســنی خواســتار برگزاری مداوم و 
گسترده رقابت های فوتبال دختران استان فارس به 

مانند رقابت های بخش پسران شد.
میترا خلفی، مربی فوتبال و فوتســال شهرســتان 
ممســنی و نایب رئیس هیئت فوتبال این شهرستان 
اســت؛ او می گوید: مدت ۹ ســال  است که سمت 
نایب رئیســی هیئت فوتبال شهرســتان ممسنی را 
عهده دار هســتم. تاکنــون علاوه بــر مربیگری در 
شهرستان ممسنی 2 دوره به عنوان مربی تیم نونهالان 
استان فارس در مسابقات کشوری فعالیت کرده ام و 

سال گذشته به عنوان مربی در تیم پرسپولیس شیراز فعالیت 
داشتم. در طی سالیانی که فعالیت ورزشی کرده ام، ۹٠ درصد 
اعزام هایی که در لیگ های اســتانی و کشوری داشتم، همراه 
بــا مقام بوده که بارزترین آنها یک مقام نایب قهرمانی فوتبال 
نوجوانان منطقه جنوب کشور و یک مقام نایب قهرمانی لیگ 
نوجوانان کشــور بوده اســت. همچنین مقام سومی فوتسال 
کشوری جام خوشه چین را نیز در کارنامه دارم. به عنوان مربی 
آزاد با آموزش وپرورش ممسنی نیز دو دوره همکاری داشتم 
که هر دو دوره در مسابقات استانی آموزش وپرورش موفق به 

کسب مقام شدیم.
خلفی افزود: تاکنون با بازیکنان خیلی خوبی کار کرده ام که 
چندین بازیکن از نورآباد به اردوهای تیم ملی دعوت شــدند 
و آخرین بازیکنی که به تیم ملی معرفی کردم، اسما قائدی، 

گلــر حال حاضر تیم ملی نوجوانان کشــورمان در بازی های 
آسیایی تایلند است. بازیکنان دیگری مثل ریحانه هدایت نژاد، 
ندا افتخاریان و تارا شــایانی نیز چند دوره به اردوی تیم های 
ملی دعوت شدند. وی در خصوص وضعیت فوتبال بانوان در 
ممسنی گفت: با توجه به تغییراتی که به تازگی هیئت فوتبال 
شهرستان داشته، امیدوار هستیم به بخش بانوان نیز همچون 
گذشته توجه ویژه ای شود. مهم ترین مشکل در بخش فوتبال 
بانوان، مشــکلات سخت افزاری و کمبود فصای ورزشی است 

که امیدواریم به مرور زمان این مشکلات رفع شوند.
این مربــی باتجربه در مورد لزوم جذب اسپانســر در بخش 
بانوان عنوان کرد: نظر بنده این اســت که پوشش رسانه ای و 
برگزاری مسابقات با حجاب و بازخورد این رقابت ها می تواند 

تأثیر بسزایی در جذب اسپانسر داشته باشد. 
میترا خلفی ادامه داد: امیدوارم آقای قنبری، ریاست محترم 
هیئت فوتبــال توجه ویــژه ای به بخش بانــوان و برگزاری 

مســابقات به خصوص در تمامــی رده های فوتبال 
داشــته باشــد؛ کمترین حق دختران این است که 
همانند پســرها مسابقاتشــان برگزار شــود. خانم 
طهمورثی زحمات زیادی در هیئت می کشد و همراه 
با یــک کادر قوی، خانم نــادری دبیر هیات و دیگر 
همکارانش، جهت رشد فوتبال بانوان تلاش می کنند 
کــه می طلبد آقای قنبری بیشــتر با ایــن عزیزان 
همکاری کرده و زمینه هــای ارتقای کیفیت فوتبال 

بانوان را فراهم کنند. 
از ریاست محترم هیئت فوتبال هم درخواست دارم 
کــه مهم ترین رده فوتبال که بیشــترین خروجی را 
برای اســتان دارد)فوتبال نونهالان و نوجوانان( را در دستور 

کار قرار دهد و به زودی شاهد برگزاری لیگ استان باشیم.
وی در پایان گفت: جا دارد تشکر ویژه داشته باشم از تمامی 
کســانی که در طول این ســال ها در شهرستان کمک حال 
ما بودند؛ از اسپانســرها، ریاســت اداره ورزش در سال های 
گذشــته و ریاســت کنونی اداره ورزش شهرستان ممسنی 
آقای داوید، خانم رنجبر، مســئول ورزش بانوان شهرستان، 
ریاست اســبق هیئت فوتبال شهرســتان، مجید رضایی و 
آرزوی موفقیت برای آقای سید ابوالحسن موسوی، ریاست 
جدید هیئت فوتبال شهرســتان و تمامــی مربیان فوتبال 
ممسنی دارم. همچنین ضمن تشــکر از خانم طهمورثی و 
زحماتش، انتصاب خانم پروانه خســروی به عنوان مربی تیم 
ملی نونهالان کشــور را به وی و تمامی هم استانی های عزیز 

تبریک عرض می کنم.

در پی مصاحبه هفته گذشــته علی خطیر در برنامه 
فوتبال برتــر جواد نکونــام در صحبت هایی بی پرده 
سکوت یک هفته ای خود را درباره مباحث مطرح شده 
شکست. به گزارش شیرازنوین، متن کامل حرف های 

نکونام به شرح زیر است: 
*جان صحبت نداشتم!

 بعد از استراحتی که بود جان نداشتم صحبتی انجام 
بدهم؛ نقل و انتقالات تمام شده و هرچه سعی کردیم 
بازیکن جذب کنیم، نشد. نمی خواستم حرف بزنم، اما 
با توجه به صحبت های مطرح شــده در هفته گذشته 
مجبورم از خودم و تیمم و هــواداران دفاع کنم. اگر 
حرفی می زنم به خاطر تیمم و هواداران است؛ مشکلی 
با کسی ندارم و هرکســی باید وظایف خود را انجام 
بدهد؛ با حرف هایی که زده شد، باید برخی صحبت ها 

را انجام بدهم.
*صداقت داشته باشیم

 آقای خطیر مدیر جوانی اســت و اولین باشــگاهی 
اســت که کار می کند. اگر ضربدر روی لیست می زد 
و می گفت پول نداریــم و نمی توانیم بازیکن بگیریم 
هیچ کدام از این مشکلات به وجود نمی آمد. بنا بر این 
است که صداقت داشته باشیم، بتوانیم با همدیگر کار 
کنیم و وظیفه مان را درست انجام بدهیم. مشکلی با 
هم نداشــتیم و نداریم و فقط بر ســر مسائل مالی و 

جذب بازیکن برخی مسائل وجود دارد. ما بارها با هم 
صحبت کردیم و حتی به وی گفتم با همین بازیکنان 
ادامــه می دهم. دلخوری ام هم فقط به این خاطر بود 
که نمی توانستیم بازیکن بگیریم. با این حال من وقتی 
بازیکــن را می بینم و با او صحبــت می کنم، اما بعد 
از 2٠ روز می گویند نمی توانیم بازیکن بگیریم یعنی 
چه؟ مــن در این فوتبال عمر گذراندم و می دانم این 

یعنی چه.
*كدام تیم شرایط ما را دارد؟

 من قــراردادم را ۵ میلیارد کم کــردم؛ اتفاقاتی که 
افتاده عجیب اســت. من فقط در بحث بازیکن بحث 
داشــتم و موفقیت تیمم را می خواهم؛ کدام باشگاه 
لیگ برتری شــرایط ما را دارد؟ تیم های دیگر را می 

بینید؛ بازیکنان ما کمتر از سایر تیم ها گرفته اند. 
امســال قرارداد کادر و بازیکنان پرداخت نشده و ما 
هیچ صحبتی نداشــتیم؛ هواداران امــا از من نتیجه 

می خواهند. در فوتبال همه چیز مشخص است.
*استقلال را به من می دادند، نه به شما!

 آن روز او گفت اگر شرایط استقلال خوب بود به من 
و شما نمی دادند؛ این گونه نیست؛ به من می دادند، اما 
به شما نه. من سه سال قبل با استقلال مذاکره کردم، 
پارســال هم با آقای آجورلو صحبت کردم و ترجیح 
دادم در فولاد بمانم؛ اتفاقاً همکاری با آقای آجورلو را 

اشتباه کردم که از دست دادم، او مدیر من بوده است.
*می خواهند مربی خارجی بیاورند

 من خــارج از چارچوب حرفی نــزدم؛ وی می گوید 
نتیجه بگیر، اما می گوید اگر چهارم و پنجم و ششــم 
شــوید، حمایت می کنیم. این حــرف را نزنیم چون 
مشخصاً همه چیز نتیجه است؛ این حرف را نزند. اگر 
این طور اســت هم ممنون هســتم. از طرف دیگر به 
دستیار من نگوید شما بیا دستیار مربی خارجی شو!

*تنها سالی است كه تمركز ندارم 
 هــر جور فکر کنیــد با روح و روان خــودم و تیمم 
بازی شــد. دوســتانی که با من کار کرده اند، من را 
می شناسند؛ من تمام تمرکزم همیشه روی تیم است. 
اما امســال تنها سالی اســت که من هیچ تمرکزی 
نداشــتم. الآن بعد از سه ماه می گویند بازیکن بگیر؛ 

خب سه ماه پیش می گرفتید!
*بازیکنان خوب بیرون مانده اند؟

 می دانم دغدغه مدیر تیم من باشــگاه است، اما چرا 
هفته پیش حرف زدید؟ هرچه هست الآن دو بازیکن 

می توانیم بگیریم، اما بازیکن خوبی وجود ندارد. 
در اســپانیا و هلند و پرتغــال و انگلیس و ... بازیکن 

خوب بیرون می ماند که ما جذب کنیم؟ 
اگر هم بازیکن خوبی باشد و در شأن استقلال باشد، 

جذب او سخت است.
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